А, В С и D вместе имеют 5473 вишневых (косточек) smarties. А имеет на 18 больше чем В, на 146 больше чем С и еще на 575 больше чем D. Сколько имеет smarties каждый?


A B C and D have a total of 5473 cherry smarties. A has 18 more than B, 146 more than C and 575 more than D. How many smarties does each have?


(Answer: easy: (18+146+575+5473) / 4 = 1553 , A's total reduce this by 18 for B, 146 for C, 575 for D.)





А В С D E F G сидят за круглым столом. Каждый из них имеет некоторое число яблоко. Затем А дает каждому из остальных столько яблок, сколько у них имеется (чтобы удвоить имеющееся у него количество). После этого В делает тоже самое, и так далее до G. Когда они закончили, каждый имел 128 яблоко. Сколько яблок имел каждый вначале?


A B C D E F G are sitting around a table; each has a certain number of apples. Going in order, A gives the other 6 enough apples to double what each has, THEN B does same thing, and so on to G. When finished, each has 128 apples. How many did each start with?





Разделите числа от 1 до 16 в два набора по 8 чисел так, чтобы эти наборы имели равные сумму чисел, сумму квадратов чисел и сумму их кубов.


Separate the numbers 1 to 16 into 2 sets of 8 numbers, such that the sum of the numbers in each set are equal, also the sum of their squares and of their cubes.


Ответ:	(1, 4, 6, 7, 10, 11, 13, 16) и (2, 3, 5, 8, 9, 12, 14, 15)


